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PROTOKÓŁ NR XLIX/14 

z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 18 czerwca 2014 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

 

Ustawowa liczba radnych 29 

Stan faktyczny radnych  29 

Radni obecni    28 

 

Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie XLIX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XLIX sesji. 

3. Wręczenie stypendiów „Nasz Prymus” najlepszym absolwentom szkół 

ponadgimnazjalnych. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XVI/169/08 Rady Powiatu Zgierskiego 

z 29 lutego 2008 r. w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości     

oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata                

lub na czas nieoznaczony. 

7. Przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zgierskiego z realizacji 

rocznego planu kontroli.  

8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2013                     

wraz z mieniem powiatu i sprawozdania finansowego Powiatu Zgierskiego za rok 2013: 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2013, 

b) przedstawienie sprawozdania finansowego Powiatu Zgierskiego za rok 2013                    

wraz z opinią biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego Powiatu 

Zgierskiego za rok 2013, 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi o sprawozdaniu                      

z wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2013, 

d) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zgierskiego z wykonania 

budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2013 i wniosku do Rady Powiatu Zgierskiego                  

o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Zgierskiego za rok 2013, 

e)  przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Zgierskiego w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 

Powiatu Zgierskiego za rok 2013, 

f) przedstawienie opinii stałych komisji Rady Powiatu Zgierskiego do sprawozdania                 

z wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2013 i sprawozdania finansowego 

Powiatu Zgierskiego za rok 2013, 

g) dyskusja. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 

Zgierskiego za rok 2013. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu 

Zgierskiego za rok 2013. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Zgierskiego za rok 2013. 

12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 1; 

b) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 2; 

c) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 3; 

d) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 4; 

e) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 5; 
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f) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 6; 

g) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 7; 

h) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 8; 

i) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 9; 

j) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 10; 

k) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 11; 

l) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 12; 

m) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 13; 

n) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 14; 

o) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 15; 

p) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 16; 

q) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 17; 

r) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 18; 

s) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 19; 

t) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 20; 

u) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 21; 

v) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 22; 

w) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 23; 

x) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 24; 

y) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 25; 

z) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 26; 

aa) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 27; 

bb) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 28; 

cc) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 29; 

dd) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 30; 

ee) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 31; 

ff) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 32; 

gg) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 33; 

hh) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 34; 

ii) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 35; 

jj) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 36; 

kk) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 37; 

ll) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 38; 

mm) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 39; 

nn) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 40; 

oo) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 41; 

pp) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 42; 

qq) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 43; 

rr) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 44; 

ss) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 45; 

tt) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 46; 

uu) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 47; 

vv) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 48; 

ww) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 49; 

xx) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 50; 

yy) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 51; 

zz) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 52; 

aaa) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 53; 

bbb) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 54; 

ccc) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 55; 

ddd) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 56; 

eee) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 57; 
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fff) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 58; 

ggg) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 59; 

hhh) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 60; 

iii) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 61; 

jjj) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 62; 

kkk) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 63; 

lll) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 64; 

mmm) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 65; 

nnn) wskazania terminu rozpatrzenia skarg na działalność Starosty Zgierskiego; 

13. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

14. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

16. Oświadczenia i wnioski radnych. 

17. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi.  

18. Zamknięcie obrad XLIX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Józef Dziemdziela otworzył XLIX sesję Rady Powiatu Zgierskiego                   

o godz. 10
10

.  

Stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Powitał radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, gości, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu. Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady oświadczył, iż realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia  

10 czerwca 2014 r., wprowadza do porządku obrad XLIX sesji projekty uchwał  

w sprawach:  

1) zmiany uchwały nr XLII/433/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r.                    

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2014; 

2) zmiany uchwały nr XLII/432/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 

2014-2022. 

Jednocześnie pismem z dnia 17 czerwca 2014 r. Zarząd Powiatu Zgierskiego przekazał 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/433/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2014                              

– druk „B” z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad XLIX sesji oraz projekt uchwały                  

w sprawie zmiany uchwały nr XLII/432/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 20 grudnia 

2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 

2014-2022 – po autopoprawkach. 
 

Przewodniczący Rady wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad XLIX sesji projektu 

uchwały w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Łodzi skargi                       

na uchwałę Nr XXXIX/398/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 16 września 2013 r.                      

w sprawie rozpatrzenia skargi na opieszałość w pracy Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego w Zgierzu. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/433/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia                           

20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2014                              

– druk „B”.  

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Łodzi skargi                       

na uchwałę Nr XXXIX/398/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 16 września 2013 r.                      

w sprawie rozpatrzenia skargi na opieszałość w pracy Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego w Zgierzu.  

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały. 

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XLIX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XLIX sesji. 

3. Wręczenie stypendiów „Nasz Prymus” najlepszym absolwentom szkół 

ponadgimnazjalnych. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XVI/169/08 Rady Powiatu Zgierskiego 

z 29 lutego 2008 r. w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości     

oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata                

lub na czas nieoznaczony. 

7. Przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zgierskiego z realizacji 

rocznego planu kontroli.  

8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2013                     

wraz z mieniem powiatu i sprawozdania finansowego Powiatu Zgierskiego za rok 2013: 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2013, 

b) przedstawienie sprawozdania finansowego Powiatu Zgierskiego za rok 2013                    

wraz z opinią biegłego rewidenta z badania sprawozdania finansowego Powiatu 

Zgierskiego za rok 2013, 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi o sprawozdaniu                      

z wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2013, 

d) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Zgierskiego w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 

Powiatu Zgierskiego za rok 2013, 

e) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zgierskiego z wykonania 

budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2013 i wniosku do Rady Powiatu Zgierskiego                  

o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Zgierskiego za rok 2013, 

f) przedstawienie opinii stałych komisji Rady Powiatu Zgierskiego do sprawozdania                 

z wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2013 i sprawozdania finansowego 

Powiatu Zgierskiego za rok 2013, 

g) dyskusja. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 

Zgierskiego za rok 2013. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu 

Zgierskiego za rok 2013. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Zgierskiego za rok 2013. 

12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 1; 

b) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 2; 

c) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 3; 

d) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 4; 

e) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 5; 

f) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 6; 

g) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 7; 

h) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 8; 

i) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 9; 

j) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 10; 

k) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 11; 

l) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 12; 

m) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 13; 

n) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 14; 

o) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 15; 

p) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 16; 

q) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 17; 

r) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 18; 

s) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 19; 

t) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 20; 

u) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 21; 

v) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 22; 

w) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 23; 

x) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 24; 

y) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 25; 

z) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 26; 

aa) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 27; 

bb) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 28; 

cc) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 29; 

dd) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 30; 

ee) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 31; 

ff) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 32; 

gg) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 33; 

hh) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 34; 

ii) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 35; 

jj) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 36; 

kk) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 37; 

ll) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 38; 

mm) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 39; 

nn) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 40; 

oo) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 41; 

pp) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 42; 

qq) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 43; 

rr) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 44; 

ss) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 45; 

tt) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 46; 
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uu) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 47; 

vv) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 48; 

ww) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 49; 

xx) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 50; 

yy) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 51; 

zz) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 52; 

aaa) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 53; 

bbb) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 54; 

ccc) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 55; 

ddd) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 56; 

eee) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 57; 

fff) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 58; 

ggg) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 59; 

hhh) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 60; 

iii) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 61; 

jjj) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 62; 

kkk) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 63; 

lll) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 64; 

mmm) rozpatrzenia skargi na Starostę Zgierskiego – druk 65; 

nnn) wskazania terminu rozpatrzenia skarg na działalność Starosty Zgierskiego; 

ooo) przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Łodzi skargi                       

na uchwałę Nr XXXIX/398/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 16 września 2013 r. 

w sprawie rozpatrzenia skargi na opieszałość w pracy Powiatowego Inspektora 

Nadzoru Budowlanego w Zgierzu; 

ppp) zmiany uchwały nr XLII/433/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 20 grudnia 

2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2014                         

– druk „A”; 

qqq) zmiany uchwały nr XLII/433/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 20 grudnia 

2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2014                         

– druk „B”; 

rrr) zmiany uchwały nr XLII/432/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 20 grudnia 

2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2014-2022 – po autopoprawkach. 

13. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

14. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

16. Oświadczenia i wnioski radnych. 

17. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi.  

18. Zamknięcie obrad XLIX sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Ad. 3 

Starosta Zgierski Krzysztof Kozanecki z Przewodniczącym Rady wręczyli stypendia                            

„Nasz Prymus” najlepszym absolwentom szkół ponadgimnazjalnych. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach o godz. 10
40

. 

Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 10
55

. 
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Ad. 4 

Uwag do protokołu z XLVIII sesji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLVIII sesji. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.  

 

Ad. 5 

Radny Radosław Zaborowski złożył interpelację dotyczącą funkcjonowania Wydziału 

Komunikacji Starostwa Powiatowego w Zgierzu. Interpelacja stanowi załącznik nr 4                            

do protokołu. 

 

Opinie Komisji do projektów uchwał na XLIX sesję stanowią załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie z realizacji uchwały Nr XVI/169/08 Rady Powiatu Zgierskiego z 29 lutego 

2008 r. w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas 

nieoznaczony stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Wicestarosta Zgierski Marcin Karpiński przedstawił sprawozdanie. 
 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Budżetowo-Finansowej 

do sprawozdania. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     2 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła.  

 

Ad. 7 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zgierskiego z realizacji rocznego planu 

kontroli przeprowadzonych w I półroczu 2014 roku stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Lidia Elert przedstawiła sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosował     1 radny. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła.  

 

Ad. 8a) 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2013 wraz z mieniem 

powiatu stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Iwona Stańczyk przedstawiła sprawozdanie.  



8 

 

 

Ad. 8b) 

Sprawozdanie finansowe Powiatu Zgierskiego za rok 2013 wraz z opinią biegłego rewidenta           

z badania sprawozdania finansowego Powiatu Zgierskiego za rok 2013 stanowi załącznik                 

nr 9 do protokołu. 

 

Skarbnik przedstawiła sprawozdanie wraz z opinią biegłego rewidenta.  

 

Ad. 8c) 

Uchwała Nr I/57/2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 

25 kwietnia 2014 roku w sprawie opinii o sprawozdaniu Zarządu Powiatu Zgierskiego                       

z wykonania budżetu za 2013 rok stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Skarbnik odczytała uchwałę. 

  

Ad. 8d) 

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zgierskiego o wykonaniu budżetu Powiatu 

Zgierskiego za rok 2013 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła opinię. 

 

Uchwała Nr 38/4/14 Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 czerwca 2014 r. 

w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Zgierskiego za rok 2013 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła uchwałę.  

 

Ad. 8e) 

Uchwała Nr I/97/2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi  

z dnia 12 czerwca 2014 roku w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Zgierskiego o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Zgierskiego za 2013 rok stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Skarbnik odczytała uchwałę.  

 

Ad. 8f)  

Przewodniczący Rady przedstawił opinie komisji Rady Powiatu Zgierskiego: 

1) do sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2013 

Komisja do Spraw Przeciwdziałania Bezrobociu pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie 

w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Komisja Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie           

w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Komisja Statutowo-Prawna pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 
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Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie              

w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Komisja Budżetowo – Finansowa pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

 

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie 

w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

2) sprawozdania finansowego Powiatu Zgierskiego za rok 2013 

 

Komisja do Spraw Przeciwdziałania Bezrobociu pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

 

Komisja Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie. 

 

Komisja Statutowo – Prawna pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

 

Komisja Budżetowo – Finansowa pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

 

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie. 

 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie. 

 

Ad. 8g) 

Radny Bogdan Jarota przekazał, iż radni Klubu Polskie Stronnictwo Ludowe nie mają uwag 

do wykonania budżetu za 2013 rok. W większości wykonanie w stosunku do planu zbliżone 

jest do 100%. Odnosząc się do pracy i działalności  Zarządu Powiatu Zgierskiego w 2013 

roku i podejmowanych inicjatyw za plus można przypisać dążenie do zmniejszenia zadłużenia 

jak i też poprawy wskaźników finansowych. Natomiast niepokojące dla radnych jest 

pozbywanie się kompetencji powiatu jak i też majątku. Te wskaźniki zostały osiągnięte  

w znacznym stopniu dzięki sprzedaży majątku i to często po znacznie niższych cenach niż 

wynikałoby to z wyliczeń operatów finansowych. Jest to niepokojące, ponieważ w czasie 

dekoniunktury, która prawdopodobnie już się kończy, majątek po prostu nie wróci już nigdy 

do powiatu, bo został sprzedany. Kolejną niepokojącą kwestią to jest stosunkowo mierny 

poziom inwestycji drogowych. Z kwoty 3.155.804 zł wydatków majątkowych na drogi 

powiatowe, odliczając Stryków, to naprawdę niewiele zostaje. Jeżeli chodzi o „dojazdówki” 

to w tym roku widać dynamizm składania wniosków. Szkoda, że tak nie działo się w roku 

2013, kiedy można było 60 % dofinansowania uzyskać (powiat zrobił tylko jedną 

dojazdówkę). Stan dróg jest bardzo ważny. Przypomniał, że powiat przegrał proces  

o wypadek na drodze powiatowej. Kosztowało to budżet 380.000 zł plus jeszcze renta 

dożywotnia. Na przyszłość, jeżeli stan dróg się nie polepszy, należy się liczyć z tym, że tych 

wypadków może być więcej i odszkodowania mogą być bardzo drastyczne i dolegliwe. 

Tematem następnym są spółki powiatowe. Spółka medyczna jakiś problemów większych nie 
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przysparza, aczkolwiek pracuje na minusie. Znacznie gorsza sytuacja jest z Powiatową Spółką 

Infrastrukturalną. Strata tej spółki sięga ponad 600 tys. zł. i niestety musi być pokryta  

z budżetu powiatu, bo innej możliwości nie ma. Wspominany szumnie VAT zamknął się 

kwotą trochę przekraczającą 12 tys. zł. Trudno liczyć na to, żeby następne lata były w tej 

kwestii lepsze i że spółka pokryje straty z innych środków niż środki budżetowe powiatu. 

Biorąc powyższe pod uwagę Klub Radnych PSL wstrzyma się od głosu w głosowaniach 

zatwierdzających sprawozdania jak i za udzieleniem absolutorium Zarządowi.  

 

Radny Krzysztof Kozłowski oznajmił, że Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wstrzyma 

się od głosu. W mniemaniu radnych najbardziej bulwersująca sprawa to Powiatowa Spółka 

Infrastrukturalna, która w teorii działała rok, a w praktyce 8 miesięcy. Połowa majątku tej 

spółki przepadła, wygenerowana strata równowartości połowy tego co było wniesione.  

Następna kwestia to domy pomocy społecznej, w których nie jest rozliczona do dziś dotacja. 

Jeżeli chodzi o inwestycje, to tak naprawdę jedyną w miarę poważną inwestycją była 

przebudowa drogi w gminie Stryków na kwotę ok. 2 mln zł. Kolejną sprawą są skargi  

z Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego „MARKAB”. „Ostatnia skarga wpłynęła 30 kwietnia, 

wczoraj miała komisja rozpatrywać te skargi, Zarząd nie przedstawił odpowiednich 

dokumentów, sprawa wisi i wychodzimy na niepoważnych ludzi. I ostatnia sprawa bardzo 

uciążliwa dla społeczeństwa to jest Wydział Komunikacji, który generuje  dochód  

w granicach 3,5 mln zł, a kolejki jak były tak są.”  

 

Radny Jerzy Janicki podkreślił, że zbliża się koniec obecnej kadencji i należy ocenić realia,  

co zostało zrobione wspólnie, żeby wyprowadzić finanse publiczne powiatowe na prostą. 

Ustawa o finansach publicznych wytycza taką mapę drogową jak powinniśmy, jako 

samorząd, poruszać się w finansach publicznych. Ona była wielokrotnie modyfikowana  

i niestety powiat nie mógł skorzystać z tych modyfikacji. Gdyby mógł byłaby szansa trochę 

lepszego funkcjonowania. Należy brać pod uwagę również to, że w całym kraju jest kryzys. 

Kryzys polega na tym, że wartość nieruchomości wyceniana na np. 100 tys. zł sprzedawana 

jest za 40 czy 50 tys. zł, gdzie trzy lata temu sprzedana byłaby za 100 albo 120 tys. zł,  

bo rynek nieruchomości był zupełnie inny. W związku z tym nie zrealizowane zostały w pełni 

założone zadania. Ponadto elementem, który obniża powiatowi jakość funkcjonowania jest 

brak możliwości zaciągnięcia kredytu. Wspaniale byłoby zaciągnąć np. 5 mln zł kredytu i na 

koniec kadencji zrealizować szereg fajnych inwestycji również wspólnie z samorządami 

lokalnymi. Nie można kredytu zaciągać, a finansów jest tyle jest. Klub Radnych Sojuszu 

Lewicy Demokratycznej będzie głosował za udzieleniem absolutorium. 

 

Radny Tadeusz Iwaniuk zauważył, że po raz ostatni w tej kadencji radni oceniają Zarząd  

i wierzy, że udzielą absolutorium. Znamy już cztery lata i wiemy jak pracował Zarząd  

w ubiegłym roku i kolejne 3 lata. To praktycznie jest stabilny Zarząd, który wykonuje swoje 

zadania. Jest to Zarząd na pewno oszczędny, zastanawiający się nad wydaniem każdej 

złotówki. Jest to Zarząd odważny, próbujący nowatorskich rozwiązań, które czasami nie do 

końca przynoszą spodziewane efekty finansowe jak i polityczne, ale grzechu zaniechania czy 

przesadnej asekuracji zarzucić mu się nie da. Budżet ubiegłoroczny jak i poprzednie był 

skromny, oszczędny, ale i bezpieczny, o czym wszyscy się przekonaliśmy. To dzięki 

oszczędnościom organizacyjnym Zarządu udało się przejść łagodnie kryzys gospodarczy 

spłacając długi poprzednie i nie biorąc dalszych (jak miasto Zgierz słynne obligacje, które 

będą spłacane przez następne pokolenia). Zarząd spełnia swoją rolę, przeprowadza spokojnie 

przez trudne gospodarcze lata, zrealizował uchwalony przez Radę budżet za poprzedni rok, 

reprezentował merytorycznie, medialnie i godnie Powiat Zgierski. Dlatego Klub Radnych 

Platformy Obywatelskiej będzie głosował za udzieleniem absolutorium. 
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Starosta powiedział „dziękuję wszystkim radnym za głosy podziękowania, za głosy dobre,              

za głosy krytyki rzetelnej i pełnej troski bez politycznego jadu, bez zawiści. Powoli, tym 

absolutorium za rok 2013, zbliżamy się do podsumowania całej naszej wspólnej działalności 

Rady Powiatu Zgierskiego za 4 lata. Rok 2013 chociaż kończył się trzynastką, ale chyba 

pechowy nie był. Może nie był rokiem błyskotliwym, ale nie był też rokiem przegranym, 

rokiem klęski. Spłaciliśmy dużą część zadłużenia. Myślę, że to jest taka nasza przywara 

narodowa, że my Polacy kochamy się w takich błyskotkach, w czymś żeby zabłyszczeć, 

pokazać się, natomiast rzadko kiedy potrafimy cieszyć się z tego, że coś rzetelnie zrobimy,  

że potrafimy bez specjalnych cięć, ofiar spłacać nasze zadłużenia i by prostować nasze 

wydatki. My raczej Polacy nie lubimy tego. Uważamy to za taką drobnomieszczańską 

przywarę, by liczyć każdy wydany grosz. Wydaje mi się, że wartością dodaną tego Zarządu 

jest to, iż rzetelnie spłacał zadłużenia naszych poprzedników i iż doprowadził do takiej 

sytuacji, że przez 4 lata nie wzięliśmy kredytu. Mało, że my bez tego kredytu potrafiliśmy 

przeżyć, mało że potrafiliśmy zmniejszyć nasze zadłużenie, to jednak coś tam jeszcze 

zrobiliśmy i nawet krytyczna opozycja potrafiła to zauważyć, że w sposób jakiś taki, chociaż 

w minimalnym procencie, zrealizowaliśmy pewne zadania inwestycyjne. Ja też bym chciał, 

jako polityk, pochwalić się, że zmodernizowaliśmy nasze placówki. Też bym chciał 

pochwalić się, że zmieniliśmy nakładki na dziesiątkach kilometrów dróg. Ale wydaje mi się, 

że musimy być świadomi tego, iż możemy zrobić tyle, na ile nas stać. Że w tym państwie my 

Polacy musimy gospodarować tym groszem, który mamy. Owszem sprzedajemy, cedujemy 

pewne zadania na inne jednostki samorządów terytorialnych, ale nie uważam tego zadania za 

złe. Ja poczytuję samorządność nie tylko w kategoriach takich, iż jest jakaś rada powiatu, jest 

jakaś rada gminy, ale także iż zadania te na najniższych szczeblach mogą realizować 

jednostki prywatne, czy nawet osoby prywatne. Na tym moim zdaniem polega obywatelskość, 

demokracja. Na tym polega też samorządność. Na tym, moim zdaniem, polega też 

przybliżenie się tzw. władzy do  obywateli, do mieszkańców. Uważam, że  pewne decyzje 

ojców samorządności w latach dziewięćdziesiątych i następnych nie do końca też były trafne, 

że pewne rozwiązania dzielące zadania między gminy, powiaty i województwa były udane,  

że pewne zadania  przekazane tym czy innym  organom powinny być przekazywane innym 

jednostkom. I my tutaj próbujemy, moim zdaniem, tę sytuację poprawić. Przewodniczący 

Klubu Radnych PSL był łaskaw powiedzieć, że inwestycje drogowe w roku 2013 były marne 

- zgadzam się. To są liczby, a o liczbach nie ma co dyskutować. Byłoby kłamstwem, że te 

liczby są wysokie. Zgadzam się one są niskie. W tym roku są inne, ale inne są nie z tego 

powodu, że mamy w listopadzie wybory, tylko po raz pierwszy to, co i Zarząd i myślę że 

państwo robiliście trochę przez nas przymuszeni trochę może przekonani, spowodowało że na 

rok 2014 możemy zaproponować, w jednej z uchwał na dzisiejszej sesji, zupełnie nowe 

rozwiązanie inwestycyjne. To zaciskanie pasa przez 3 lata spowodowało, że możemy 

zaproponować państwu po raz pierwszy szeroki palet inwestycji drogowych. Ja chciałbym, 

żeby to było od 2011 roku. Natomiast jestem przekonany, że niezależnie od tego jaki będzie 

wybór mieszkańców Powiatu Zgierskiego  na następną kadencję, to następny Zarząd, 

następna Rada będzie mogła tę tendencję, która powstała w roku 2014 kontynuować.  

By realizować zrównoważony rozwój Powiatu Zgierskiego tak, by tak jak dzisiaj proponować 

inwestycje drogowe dla wszystkich gmin wchodzących w skład naszego powiatu, a to ze 

źródeł bezpośrednio powiatowych, a to ze źródeł Skarbu Państwa w przypadku schetynówek, 

a to ze źródeł województwa jeśli chodzi o drogi dojazdowe do pól. I dopiero w roku 2014 

dzięki oszczędnościom, dzięki takiemu surowemu podejściu do finansów publicznych  

w 2011, 2012, 2013 roku można zaproponować państwu zupełnie  inne rozwiązania 2014 

roku. Mówił przewodniczący Jarota  o tym, że jeśli odejmiemy Stryków to tych pieniędzy jest 

mało na 2013 rok – zgadza się.  Ale to dopiero dzięki oszczędnościom wcześniejszym 

możemy zaproponować państwu by na dojazdówki w tym roku z budżetu powiatu 

przeznaczyć około 2 mln zł, niezależnie od tego ile dostajemy z władz samorządu 

województwa. Dla nas, dla Powiatu Zgierskiego, wziąwszy pod uwagę wcześniejsze okresy 
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finansowania, jest to kwota kolosalna. Po raz pierwszy stać nas na to nie zabierając pieniędzy  

naszym jednostkom organizacyjnym, zapewniając bezpieczne funkcjonowanie szkół, dpsów, 

domów dziecka i urzędu pracy czy PCPRu. Jeśli chodzi o dpsy, ja zgadzam się, że nasze 

niektóre propozycje były kontrowersyjne, ale tonący finansowo brzytwy się chwyta                        

i musieliśmy państwu proponować różne rozwiązania, które nie zawsze  spełniały nasze                  

i państwa oczekiwania. Zgadzam się. Jeśli by brać i próbować oceniać to w sposób ściśle 

matematyczny to możemy powiedzieć, że wyszło nam fifty, fifty. Na cztery dpsy dwa 

funkcjonują dobrze, natomiast w dwóch wypadkach to rozwiązanie proponowane przez 

Zarząd nie wyszło. Państwa kontrola, nasza kontrola spowodowały, że dpsy w Ozorkowie  

i w Głownie zostały przejęte przez nas, wróciły do macierzy. Prowadzimy tam taki proces 

naprawczo uzdrawiający. Domy Pomocy Społecznej w Rąbieniu i w Zgierzu mają się dobrze 

i tutaj prowadzimy dalsze negocjacje zmierzające ku następnym rozwiązaniom, ku lepszemu 

prowadzeniu tych dpsów. Przy dwóch dpsach nam nie wyszło, ale jeżeli byśmy nie robili nic 

to jestem całkowicie przekonany, że byłoby jeszcze gorzej. Owszem było nerwowo, było 

czasami niesympatycznie, ale jak powiedział radny Iwaniuk, nie można nas oskarżyć                        

o zaniechanie próby rozwiązywania problemu. A problem jest. Jeśli weźmiemy pod uwagę  

dpsy w całym kraju, to już jest mniej więcej tak, że przeszło ¼ dpsów jest prowadzona przez 

instytucje prywatne. Ja nie wiem, czy ten procent będzie rósł, nie mam pojęcia, ale to 

pokazuje, że nasze rozwiązania  proponowane i państwu i mieszkańcom i pracownikom tych 

dpsów nie były zupełnie od czapy, że nie zupełnie oderwane z księżyca i że miały podstawy 

by mieć nadzieję, że rozwiązanie będzie dobre. W dwóch wypadkach na cztery wyszło,                 

że skończyło się źle, ale z kolei w dwóch wypadkach na cztery wyszło, że na dzisiaj jest 

dobrze. Jeśli chodzi o spółki. Tu trochę jak z dpsami. I przewodniczący Jarota jako 

doświadczony samorządowiec wie, że ze Spółką Medyczną „Boruta” a wcześniejszym 

powiatowym szpitalem było tak, że on funkcjonował bardzo dobrze, bo dużo pieniędzy tam 

wkładaliśmy. Pan proponował to jako członek Zarządu, a my jako radni też głosowaliśmy za 

tym, bo to był nasz szpital, bo to były nasze potrzeby i pewne uwarunkowania społeczno-

historyczne spowodowały, że dbaliśmy i dbamy o tę jednostkę medyczną mimo, iż jakby na 

mapie całego powiatu szpital ten nie odgrywa aż takiej poważnej roli. Ale skoro 

zdecydowaliśmy, że ta jednostka medyczna ma funkcjonować to jako Zarząd postawiliśmy 

sobie takie zadanie by jak najlepiej przygotować ten szpital do nowych warunków 

funkcjonowania, do rywalizacji z prywatnymi jednostkami służby zdrowia, do bardzo 

dynamicznie zmieniających się warunków funkcjonowania jednostek służby zdrowia.                     

I podjęte przez nas działania, mam nadzieję, że nie tylko doprowadzą do wyrównania wyniku 

finansowego, bo to przy służbie zdrowia jest ważne, ale nie najważniejsze. Ważniejsze jest to, 

żeby spółka Centrum Medyczne „Boruta” opiekowała się ludźmi. By mieszkańcy Powiatu 

Zgierskiego, a w szczególności mieszkańcy Zgierza, widzieli w niej tę placówkę medyczną,           

w której mogą znaleźć właściwą pomoc i opiekę. I mam nadzieję, że tak się stanie. Troszkę 

inaczej jest  z Powiatową Spółką Infrastrukturalną. Ta spółka powstawała w bólu, z dużym 

problemem. Wszyscy doskonale wiemy, że nie wystartowała na takich warunkach na jakich 

proponował Zarząd. Owszem widzieliśmy pewne możliwości w otrzymywaniu zwrotu 

podatku VAT, ale widzieliśmy też możliwość zarabiania przez tę spółkę pieniędzy                               

w zupełnie inny sposób i państwo i pewne związki zawodowe zablokowały nam część 

funkcjonowania, a co za tym idzie i dochodowania tej Spółki. Myślę, że o funkcjonowaniu tej 

spółki i zasadach funkcjonowania tej spółki, ale także zasadności funkcjonowania tej spółki 

chyba będzie musiała rozstrzygnąć kolejna kadencja. Czy w obecnych możliwościach 

prawnych zwłaszcza i politycznych ta spółka będzie  mogła się dalej rozwijać, czy też będzie 

trzeba pomyśleć o innym rozwiązaniu. Przewodniczący Kozłowski powiedział o Wydziale 

Komunikacji. Jest to kolejne nasze rozwiązanie. Już wprawdzie z lat wcześniejszych była 

mowa o tym, że ten Wydział zarabia 3 czy 3,5 mln zł rocznie. Owszem, ale są to tylko 

przychody, natomiast jeśli przełożyć to na zysk (chociaż w przypadku administracji 

publicznej nie wypada mówić o zysku, ale jeśli już na sesji absolutoryjnej mówimy  
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o pieniądzach to akurat myślę, że w tym wypadku można zrobić wyjątek) to zyskowność tego 

Wydziału nie przekracza 10% dochodów. Jeśli weźmiemy pod uwagę koszty druków, które 

musimy płacić, koszty pracy pracowników to jeżeli tzw. „zysk” mieści się w granicach  

300 tys. zł rocznie to jest wszystko na co możemy liczyć. Ale ja nie chcę rozmawiać na 

administracji publicznej w kategoriach zysku, bo my nie jesteśmy po to, by zarabiać na 

mieszkańcach. Myślę że musimy rozmawiać o takich rozwiązaniach, które powodują,               

że administracja jest tania i wydajna. Nie o to chodzi nam, by mieszkańcy płacili za 

wydawanie poszczególnych druków, zaświadczeń, zezwoleń jakieś bajeczne kwoty.  

My musimy być tani, by nie przeszkadzać mieszkańcom w ich funkcjonowaniu, a wręcz 

przeciwnie pomagać. Kilka razy zwracałem uwagę na opłatę skarbową, która nie wiedzieć 

czemu rozwiązaniami  ustawowymi jest przekazywana do dochodu budżetu miasta Zgierza. 

W ciągu roku jest to co najmniej 100 tys. zł za coś co robią  nasi urzędnicy. Dlaczego? Tak 

zdecydował kiedyś ustawodawca i tak jest niestety nadal. Takich rozwiązań jest ileś. Ja wiem, 

że i nasi poprzednicy, jak i my walczymy na różnych gremiach czy Związku Powiatów 

Polskich, czy innych organach korporacyjnych, by takie zapisy zmienić. Mam nadzieję,  

że kiedyś się to uda. Ja wszystkim państwu radnym, kierownikom jednostek organizacyjnych, 

naczelnikom dziękuję za wykonanie budżetu 2013 roku. Budżetu trudnego, ale w moim 

przekonaniu nie pechowego. Dziękuję członkom Zarządu i jestem przekonany, że Powiat 

Zgierski czeka świetlana przyszłość.”   

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 

Zgierskiego za rok 2013 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  17 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu  11 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLIX/508/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 18 czerwca 2014 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania 

budżetu Powiatu Zgierskiego za rok 2013 stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  
 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu Zgierskiego           

za rok 2013 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  17 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu  11 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLIX/509/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 18 czerwca 2014 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Powiatu Zgierskiego za rok 2013 stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Zgierskiego za rok 2013 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  17 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu  11 radnych. 
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W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLIX/510/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 18 czerwca 2014 r. w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu 

Zgierskiego za rok 2013  stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach sesji o godz. 12
25

. 

Przewodniczący Rady wznowił obrady sesji o godz. 13
30

 

 

Ad. 12a) 

Przewodniczący Rady przekazał, że skargi Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego „MARKAB” 

w Zgierzu (od druku 1 do druku 65) wpływały w dwóch terminach tj. 17 kwietnia  

i 30 kwietnia. Skargi zostały skierowane do Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury 

Przestrzennej i Komisji Statutowo-Prawnej w celu przeanalizowania i przedstawienia 

wniosków oraz do Zarządu z prośbą o złożenie stosownych wyjaśnień. Zarząd poprosił  

o przesunięcie terminu rozpatrzenia skarg. Termin został przesunięty do końca czerwca br. 

Jednak z uwagi na to, że sesja zaplanowana była na 18 czerwca br. Przewodniczący poprosił 

Zarząd o złożenie wyjaśnień do czasu posiedzeń komisji. Komisje podjęły działania w celu 

zaproponowania wniosków dotyczących zasadności bądź niezasadności tych skarg. Okazało 

się, że wyjaśnienia Zarządu nie zostały przez komisje przyjęte i z uwagi na niewystarczające 

dane członkowie komisji nie mogli podjąć decyzji.  

 

Przewodniczący Komisji Statutowo-Prawnej Tomasz Jędrzejczak przekazał, że w dniu 

wczorajszym obradowały dwie komisje: Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury 

Przestrzennej i Komisja Statutowo-Prawna. Pierwszy raz mieli sytuację niekomfortową, 

bowiem materiał, który przedłożył Starosta był wyjątkowo nierzetelny. Do tej pory zawsze 

wyjaśnienia były kompleksowe wręcz wzorcowe. Natomiast wyjaśnienia dotyczące skarg 

Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego „MARKAB” były żenujące. Sytuacja była przedziwna. 

Komisje przyjęły wniosek, aby prace nad skargami zawiesić i przenieść je na termin 

późniejszy. Ta sytuacja osobiście radnego mocno zaniepokoiła, gdyż skargi wpływały od 

połowy kwietnia, Starosta jako kierownik urzędu oczywiście zaproponował przesunięcie 

terminu rozpatrzenia skarg z uwagi na to, żeby wyjaśnienia zostały przygotowane 

prawidłowo, merytorycznie. Większość Rady oczywiście przychyliła się do takiego 

scenariusza, żeby poczekać, po to żeby usiąść i zgodnie tutaj z procedurą zapoznać się  

z materiałami i jedną po drugiej skargi omówić. „Skargi dotyczą pojazdów, dotyczą firmy 

„MARKAB” i powiem szczerze, jeśli chodzi o tego typu skargę, dotyczy to w większości też 

jeśli chodzi o pewną procedurę postępowania jest to pewna analogia. Otóż przedstawia się 

materiały, nie przedstawia się bezpośrednio źródłowe materiały, tylko przedstawia się 

materiały, które przedstawiają pracownicy urzędu i pokazują na czym polega problem. W tym 

przypadku można było pokazać, że procedura administracyjna dotycząca poszczególnego 

pojazdu zaczyna się w terminie dla przykładu  2012 i ona biegnie etapami: pierwszy etap, 

drugi, trzeci, czwarty, piąty i proszę bardzo mamy piętnaście punktów, omówione są te 

punkty, jest temat jednej skargi zamknięty. Żebyśmy chociaż na połowę, czyli na 30 skarg, 

dostali odpowiedzi merytoryczne to być może mojego wystąpienia by tu dzisiaj nie było,  

a przede wszystkim nie byłoby w takim tonie. To się nie stało. Nad tym ubolewam.  

To chciałem zaakcentować, że taki stan rzeczy nie powinien mieć miejsca i powiem szczerze, 

że sytuacja budzi pewien precedens, otóż w przyszłości może być sytuacja też niebezpieczna, 

bo jeżeli będzie skarga niekoniecznie na Starostę, ale może być na kierownika poszczególnej 

jednostki, przyjdzie taki kierownik i powie no słuchajcie nie przygotowałem się, bo no bo się 

nie przygotowałem. Bo w zasadzie to my wczoraj nie mieliśmy odpowiedzi merytorycznej, 

dlaczego nie było tych materiałów i co my powiemy. Damy mu termin kolejny, to proszę za 

miesiąc czasu proszę przyjść i będziemy obradować kolejną skargę. Wydaje mi się, że to nie 

jest do końca taka prawidłowa ścieżka.” 
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Starosta podkreślił, że z pewnym niepokojem wysłuchał wypowiedzi przewodniczącego 

Komisji Statutowo-Prawnej, albowiem po raz pierwszy na tej sali padła wobec  Zarządu, 

którym kieruje, opinia, iż jakieś materiały przedstawione radnym były nierzetelne. 

Nierzetelność to sugeruje pewne oszukaństwo. Rozumie, że Zarząd może przestawiać 

materiały dla radnych nie do końca może czytelne, kompletne, ale absolutnie nigdy nie 

dopuściłby do tego by jakiekolwiek materiały, które wychodzą z Zarządu przez niego 

kierowanego były kłamliwe, były oszukańcze jeśli chodzi o fakty czy cokolwiek innego                

z nimi związanego. Sprawa, która dotyczy skarg wniesionych przez firmę „MARKAB” jest 

bardzo specyficzną sprawą. Jest to sprawa z pogranicza działalności prywatnej, działalności 

Skarbu Państwa i wykonującego zadania administracji państwowej starosty. Sprawa jest na 

tyle skomplikowana, że jeszcze do niedawna nawet sąd nie bardzo wiedział jak w tej sprawie 

się zachować. Niedawno, bo równo tydzień temu, sąd wypowiedział się w tej sprawie.  

I właśnie, między innymi dlatego, zasadnym by było przyjęcie propozycji Zarządu Powiatu 

Zgierskiego by sprawę rozpatrzenia skarg odroczyć w czasie, bo bardzo ważnym jest 

stwierdzenie czy starosta jest winny, czy niewinny jest orzeczenie sądowe. A tak naprawdę  

dla rozpatrzenia tej sprawy, ważne by było nie tyle samo rozsądzenie wyrokiem, co też 

uzasadnienie do tego wyroku.  Sprawę komplikuje jeszcze bardziej to, iż tych skarg jest tak 

dużo, bo ilość pojazdów, która jest przechowywana przez firmę „MARKAB” na swoim 

parkingu jest duża. Jeśli dobrze pamięta spraw omawianych projektami uchwał w porządku 

obrad to jest około 60 skarg, natomiast już w naszych zasobach jest  30 parę następnych 

skarg, czyli tych skarg jest przeszło 90 (głos z sali mówi, że około 100 - niech będzie że około 

100). Polskie prawo nie jest prawem precedensowym, więc z jednej strony trudno jest 

uogólniać wszystkie pojedyncze sprawy, bo każda z tych spraw dotyczy osobnego 

samochodu, osobnego właściciela, osobnego numeru rejestracyjnego, ale z drugiej strony tryb 

i konstrukcje prawne dotyczące tego samochodu są identyczne. Ale prawo nakazuje 

rozpatrywać każdą skargę z osobna, bo jest to jakby osobna sprawa. Starosta może się 

zgodzić z opinią Komisji Statutowej, że wyjaśnienia przedstawione są niekompletne, bo sami 

mają pewne wątpliwości co do i działalności służb wcześniejszych szczególnie Skarbu 

Państwa jak i samego prawa. Dlatego Zarząd proponuje następujące rozwiązanie: by zdjąć  

z dzisiejszego porządku obrad wszystkie projekty uchwał dotyczące rozpatrzenia skarg  

z wniosku firmy „MARKAB”; by  przedłużyć termin rozpatrzenie tych skarg oraz tych 

następnych, czyli (jak tu głos z sali mówił) około 100 skarg, by Rada Powiatu Zgierskiego 

rozpatrzyła  je w terminie do 15 sierpnia 2014 r. Starosta jest przekonany, że do tego czasu 

Zarząd Powiatu Zgierskiego jest w stanie zorganizować takie materiały, na podstawie których 

Komisja Statutowo-Prawna będzie w stanie wypracować jednoznaczne stanowisko w sprawie 

orzeczenia o winie bądź niewinności Starosty Zgierskiego w przedłożonej sprawie. Dlatego 

zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktów dotyczących rozpatrzenia skarg oraz 

wskazania terminu rozpatrzenia skarg na działalność Starosty Zgierskiego, a w zamian 

wprowadzenie w punkcie 12 „Podjęcie uchwał w sprawach” projektu uchwały w sprawie 

wskazania terminu rozpatrzenia skarg na działalność Starosty Zgierskiego 9z dnia 18 czerwca 

2014 r.). 

 

Radna Lidia Elert przypomniała, że Rada Powiatu Zgierskiego już raz przedłużyła termin 

rozpatrzenia skarg o miesiąc. W dniu wczorajszym komisje zajmujące się skargami nie 

otrzymały ani jednej sprawy wyjaśnionej od początku do końca zgodnie z kodeksem 

postępowania administracyjnego. Członkowie tych komisji nie uzyskali wytłumaczenia, 

wyjaśnienia chociażby związanego z jedną ze skarg. Radna złożyła wniosek, aby Rada 

spotkała się w lipcu dla rozpatrzenia tych skarg, żeby termin to był miesiąc, a nie dwa.   
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Radny Tomasz Jędrzejczak w nawiązaniu do wypowiedzi Starosty podkreślił, że daleki jest 

od tego, żeby wysnuć taki wniosek, że Zarząd chce radnych oszukać, „natomiast jak sam 

starosta przyznał, że kompletne to trochę za mało, mocno niekompletne, ale to też jest za 

mało to co dostaliśmy wczoraj.”  

 

Radny Tadeusz Iwaniuk przekazał, że na Komisji Rozwoju Gospodarczego Infrastruktury 

Przestrzennej był sugerowany termin 15 sierpnia dla rozpatrzenia skarg. Zwrócono się do 

Wydziału Komunikacji o przygotowanie materiału na zasadzie  przebiegu prawnego każdej 

skargi indywidualnie. Wymaga to dosyć dużo pracy, dlatego proponuje, aby pozostawić 

wskazany przez Starostę termin sierpniowy.   

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek  o zdjęcie z porządku obrad projektów  

uchwał od pkt 12a do 12 nnn. 

Za przyjęciem głosowało  18 radnych. 

Przeciw głosowało                0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    6 radnych. 

W wyniku głosowania Rada zdjęła z porządku obrad projekty uchwał. 

 

Projekt uchwały w sprawie wskazania terminu rozpatrzenia skarg na działalność Starosty 

Zgierskiego (z dnia 4 czerwca 2014 r.) stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Starosta zaznaczył, że rozpatrywanie skarg wpływa na sposób funkcjonowania Wydziału 

Komunikacji i paraliżowanie pracy tego wydziału. Powielanie tych skarg powoduje,  

że wydział mimo tej samej obsady musi pracować w dwójnasób. Wskazał, że w porządku 

obrad dzisiejszej sesji był projekt uchwały wskazujący termin rozpatrzenia skarg (tych ponad 

te 65) do 30 września 2014 r. Teraz propozycja Zarządu jest taka, by skracając termin 

pierwotny 30 września Rada rozpatrzyła wszystkie  obecne w Starostwie skargi firmy 

„MARKAB” do 15 sierpnia 2014 r. Wobec tego prosi o odrzucenie wniosku radnej Lidii 

Elert. 

 

Radna Lidia Elert zaproponowała, aby Rada rozpatrzyła 18 lipca br. chociażby te skargi, dla 

których już był przesuwany termin, czyli te które wpłynęły w kwietniu.   

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad  projektu 

uchwały w sprawie wskazania terminu rozpatrzenia skarg na działalność Starosty Zgierskiego 

(z dnia 18 czerwca 2014 r.)  

Za przyjęciem głosowało  15 radnych. 

Przeciw głosowało                0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    9 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek  radnej Lidii Elert o skrócenie terminu 

dla rozpatrzenia skarg z 15 sierpnia 2014 r. do 18 lipca 2014 r. 

Za przyjęciem głosowało   6 radnych. 

Przeciw głosowało             14 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    4 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wniosku nie przyjęła. 

 

Projekt uchwały w sprawie wskazania terminu rozpatrzenia skarg na działalność Starosty 

Zgierskiego (z dnia 18 czerwca 2014 r.) stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  18 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    6 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLIX/511/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 18 czerwca 2014 r. w sprawie wskazania terminu rozpatrzenia skarg na 

działalność Starosty Zgierskiego stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady wyraził nadzieję, że zgodnie z deklaracją Starosty, członkowie komisji 

zajmujący się skargą otrzymają wyjaśnienia na każdy pojazd osobno jego historię: kiedy 

został zatrzymany, kiedy minął termin 3 miesięcy lub pół roku w zależności od ustawy i co 

dalej się z nim działo. Poprosił o wskazanie daty sporządzenia informacji.  

 

Ad. 12b) 

Projekt uchwały w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu  

w Łodzi skargi na uchwałę Nr XXXIX/398/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 16 września 

2013 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na opieszałość w pracy Powiatowego Inspektora 

Nadzoru Budowlanego w Zgierzu stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię Komisji Statutowo-Prawnej do projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLIX/512/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 18 czerwca 2014 r. w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Łodzi skargi na uchwałę Nr XXXIX/398/13 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 16 września 2013 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na opieszałość w pracy 

Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Zgierzu stanowi załącznik nr 24              

do protokołu.  

 

Ad. 12c) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/433/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2014 - druk A 

stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 do spraw Przeciwdziałania  Bezrobociu w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej 

 do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLIX/513/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 18 czerwca 2014 r. w sprawie zmiany uchwały nr XLII/433/13 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2014 stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

 

Ad. 12d) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/433/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2014 - druk B 

stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo-Finansowej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLIX/514/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 18 czerwca 2014 r. w sprawie zmiany uchwały nr XLII/433/13 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2014 stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

 

Ad. 12e) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/432/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2014-2022 stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/432/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2014-2022 – po autopoprawkach zatwierdzonych przez Zarząd Powiatu 

Zgierskiego w dniu 17 czerwca 2014 r. stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały po autopoprawkach. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 Statutowo-Prawnej, 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej po autopoprawkach, 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej po autopoprawkach, 

 Budżetowo-Finansowej po autopoprawkach 

 do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawkach. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLIX/515/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 18 czerwca 2014 r. w sprawie zmiany uchwały nr XLII/432/13 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2014-2022 stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  

 

Ad. 13 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 

Powiatu stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  

 

Ad. 14 

Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
 

Ad. 15 

Starosta oświadczył, iż odpowiedź na interpelację zostanie udzielona na piśmie w statutowym 

terminie. 

 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady przekazał, że planuje zwołać sesję na dzień 13 sierpnia 2014 r.  
 

Ad. 17 

Nie zabierały głosu osoby niebędące radnymi. 
 

Ad. 18 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia             

XLIX sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 14
20

. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała        


